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Protokół nr 11/2019                                                                                                                             

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 27 sierpnia 2019 r. 

 

          Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w sali 312 im. Karola 

Musioła w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1500 do godz. 1533.   

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Jolanta Kawecka - przewodnicząca Komisji.        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Edward Odelga, Przemysław Pytlik i Alicja 

Wiśniewska).   

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych na posiedzeniu załącza się do 

protokołu.     

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 10/2019 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 20 sierpnia 2019 r. 

2. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.16.2019 na działalność dyrektora 

Zespołu Szkół Specjalnych w Opolu. 

3. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.20.2019 na działalność dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej dla Kombatantów w Opolu. 

4. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.21.2019 na działalność dyrektora 

Młodzieżowego Domu Kultury w Opolu. 

5. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji bez uwag przyjęła protokół nr 10/2019  

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 20 sierpnia 2019 r. w obecności  

5 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowali radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, 

Edward Odelga, Przemysław Pytlik i Alicja Wiśniewska. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:  

Radna Alicja Wiśniewska przedstawiła wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.16.2019 rodziców dzieci niepełnosprawnych na działalność dyrektora Zespołu 

Szkół Specjalnych w Opolu dotyczącą szeregu problemów w placówce. 

 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabrali: Jarosław Trembacz – przedstawiciel 

Skarżących, Jolanta Kawecka – przewodnicząca Komisji, radna Alicja Wiśniewska oraz Irena 

Koszyk – naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola. 

Stanowisko radnej uznającej skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod 

głosowanie. 
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Komisja przyjęła stanowisko radnej w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami za 

(Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Edward Odelga, Przemysław Pytlik i Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 3.  porządku obrad:  

Radny Edward Odelga przedstawił wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.20.2019 mieszkańca miasta Opola na działalność dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej dla Kombatantów w Opolu przekazaną przez Wojewodę Opolskiego celem 

rozpatrzenia według właściwości. 

 

Pytania zadała radna Alicja Wiśniewska, odpowiedzi udzieliła Halina Antczak – 

dyrektor Domu Pomocy Społecznej dla Kombatantów w Opolu oraz radny Edward Odelga. 

Dyskusji nie podjęto. 

Stanowisko radnego uznającego skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod 

głosowanie. 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami 

za (Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Edward Odelga, Przemysław Pytlik i Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 4.  porządku obrad:  

Radna Alicja Wiśniewska przedstawiła wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.21.2019 mieszkanki miasta Opola na działalność dyrektora Młodzieżowego 

Domu Kultury w Opolu dotyczącą rozpoznania wniosku o umorzenie kosztów postępowania 

sądowego, przekazaną przez Prezydenta Miasta Opola celem rozpatrzenia według 

właściwości  

Pytania zadała przewodnicząca Komisji Jolanta Kawecka, a odpowiedzi udzieliła 

radna Alicja Wiśniewska. 

Dyskusji nie podjęto. 

Stanowisko radnej uznającej skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod 

głosowanie. 
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Komisja przyjęła stanowisko radnej w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami za 

(Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Edward Odelga, Przemysław Pytlik i Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

Do punktu 5.  porządku obrad:  

W punkcie Sprawy różne nie zgłoszono żadnych spraw. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.    

      

 

         

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

             Radna Jolanta Kawecka 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Joanna Panas 


